
Něco jako kronika badmintonového oddílu 

 

Se zajímavým nápadem, založit pod T. J. Sokol Milín 2 nový oddíl (tentokrát badmintonový), 

přišel Láďa Suchan st. na jaře roku 2016. Než se mohlo přejít k samotnému sportování, 

musela myšlenka projít nezbytnými procesy (doplnit oddíl a jejího vedoucího do smlouvy, 

kterou má jednota se ZŠ, najít volné hodiny v tělocvičně – naštěstí se uvolnil čas po volejbalu, 

propagace této idey atp.) Ale když někdo, něco hodně chce… 

 

První oficiální trénink/nábor se konal v pondělí 3. října 2016 v tělocvičně ZŠ. Na ten dorazili 

– hlavní šéf Láďa Suchan st., Jiří Gergel + jeho tchán, Zdeněk Kos a vytvořili provizorní 

hřiště (nalepili pásku na podlahu) a využili stojany a síť na volejbal, aby iluze 

badmintonového oddílu byla úplná!  

 

Další odvážlivci se během měsíce října postupně osmělovali a nacházeli cestu do tělocvičny 

(Kalíkovi, Zdeňka Šuchanová, Anežka Vojáčková, Jiří Noha…). Díky trpělivosti zkušenějších 

hráčů se jim občas podařilo polechtat pálkou míček. Jiří Gergel se ukázal nejen jako 

neskutečně trpělivý vysvětlovatel a spoluhráč, ale také jako štědrý sponzor, který přinesl 

opravdovou síť na badminton. Od té chvíle to hrálo samo.  Škoda jen, že osvětlení 

v tělocvičně je nedostatečné (popraskalo hodně LED zářivek) a je ve fázi reklamace. 

 

Jelikož oddíl získal zajímavý počet stálých hráčů, začal se klubat smělý plán - nalainovat 

oficiální hřiště, pokud možno rovnou dvě, aby mohlo hrát více hráčů najednou. Přes obec 

Milín (žádost do rady) a za souhlasného stanoviska vedení školy (ředitel P. Kopecký) se 

s firmou, která již předchozí hřiště ve zrekonstruované tělocvičně kreslila (fi Royal Tech, p. 

Fr. Zmek) domluvil termín a barva čar (pochopitelně to nebylo tak jednoduché, jak to napsané 

vypadá, jednání bylo mnoho a marně vyzvánějících telefonů a zaslaných sms zpráv, směrem 

k firmě, též!). Nakonec však Royal Tech (respektive její zaměstnanci) dorazili i se svými 

inštrumenty ve čtvrtek 15. prosince 2016 do Milína. Po praktické diskusi, kde hřiště budou 

nejvhodnější (za účasti ředitele školy a tělocvikářek a dobré duše celého podniku Ládi), začali 

hoši rýsovat vysněné čáry. 

 

Výsledek lajnování mohli všichni čelenové oddílu obdivovat a kráse čar (tm. červených) se 

podivovat, při dalším tréninku. Ten se konal 19. prosince 2016 a byl to zároveň i den měření 

sil alias ,,vánočního turnaje“. Bylo krásné zápolit na opravdových hřištích 

s nepřehlédnutelnými čarami! Škoda jen, že osvětlení je stále ve fázi ,,na cestě“, nebo vlastně 

kde je mu konec. A k dispozici také ještě nejsou mobilní stojany. Při turnaji jsme si 

vypomohli sešmodrcháním volejbalové a jedné badmintonové sítě k sobě).  

Zápolení se zúčastnilo celkem 10 hráčů. Hrála se čtyřhra, v níž byl vždy jeden z dvojice 

zdatnější hráč a druhý nešika. Výsledky překvapily - na 1. místě Vašek Kalík ml. s Jitkou 

Jahodovou, 2. místo Jirka Gergel s Jarunkou Kalíkovou, 3. místo Alena Vojáčková s Pavlem 

Vošickým, bezmedailové pozice obsadily dvojice Zděnka Šuchaňová a Láďa Suchan, Anežka 

Vojáčková a Jiří Noha. O milé a užitečné odměny se postarali – Láďa s Jirkou! Závěr celého 

večera - hodnocení turnaje, dosavadní fungování oddílu a probírání života proběhl v hasičárně 

při bohaté hostině. Jaruška se nezvládla krotit, a připravila tolik dobrot, že se pod nimi stůl 

doslova prohýbal (a to je velmi fortelný!) 

 

28. prosince 2016 byl dalším zázračným dnem v historii badmintonového oddílu, protože 

v dopoledních hodinách nám firma Royal Tech dopravila do tělocvičny mobilní stojany a sítě. 

Což znamenalo jediné – krásný, povánoční dárek, ve který málokdo z členů věřil. Stojany 

byly hned začerstva vyzkoušeny, při předem naplánovaném (mimořádně středečním) 



mezisvátkovém protažení. Česky napsáno, využili jsme volné tělocvičny ve středu večer a 

pinkli si před vstupem do nového roku. A tím jsme ten 2016 hezky sportovně zakončili. Za 

pochopení vedení školy můžeme stojany uklízet do nářaďovny a ne do dutiny pod schody. 

Což je milé a hlavně praktické! 

 

Při tréninku 9. ledna 2016 jsme o něco víc viděli na míček, jelikož světla v tělocvičně byla 

provizorně ,,vyspravena“ (přimontovány halogeny vedle některých nesvítících světel). Řešení 

je to prý dočasné. 

 

30. ledna 2017 – svítí všechna světla v tělocvičně a to je veliká úleva pro naše oči a veliká 

radost z ,,viditelných“ sportovních výkonů. Zítra končí termín na uhrazení členských 

příspěvků (600 a 200 Kč). Badmintonisté jsou jedni z těch zodpovědných a časných platičů. 

Celkem oddíl čítá 15 členů. 

 

17. dubna 2017 – další turnaj, tentokrát velikonoční. Sešlo se 10 potencionálních vítězů, a 

tudíž rozdělení do dvojic bylo poměrně jednoduché. Na prvním místě se po odehraných 

setech a sečtených bodech umístila Jarka Kalíková s Jiřím Nohou (jó, když někdo má mladé 

nohy, to se to vyhrává! ) 

 

Jarní tréninky jsou náročné! Chodí nás většinou přesně na dvě hřiště, a tudíž není moc času na 

odpočinek. Zápas střídá zápas . 

 

S koncem školního roku se přiblížil i konec první badmintonové sezóny (26. červen 2017). 

Zakončena byla naprosto profesionálně a lidsky mile. Ládík uspořádal závěrečný turnaj 

(každá vylosovaná dvojice s každou), při kterém vítězové získali krásný a výborný dort. A 

medailové příčky byly ověšeny originálními medailemi (s badmintonovým motivem). Prostě 

každý chtěl tentokrát vyhrát! Vylosované dvojice se umístily takto: 1. místo Jarka Kalíková a 

Pavel Vošický, 2. místo Jitka Jahodová a Vašek Kalík ml., 3. místo Alena Vojáčková a Vašek 

Kalík st., 4. místo Alena Pacovská a Jiří Gergel, 5. místo Zdeňka Šuchaňová a Láďa Suchan. 

Vyhlášení vítězů, předání trofejí a milé posezení se odehrávaly v knihovně – nízkopraháči, 

kde bylo krom hory občerstvení i max. využit ping-pongový stůl. Moc hezká sezóna a po 

prázdninách se na lajnách opět sejdeme. 

 

Další sezónu, v pořadí již druhou jsme začali hned, jak se dalo, tzn., kdy nám byl odsouhlasen 

a povolen vstup do tělocvičny (11. září 2017). 

 

Říjen – listopad 2017 - …a plácáme a PLÁCÁME! Někdy úspěšněji, jindy méně. Někdy 

s drobnými úrazy, jindy bez kolizí. 

 

V prosinci 2017 (18. prosince) máme natrénováno a cítíme se být natolik ve formě, že si 

zkoušíme opět mezi sebou změřit síly v předvánočním turnaji. Tento turnaj by se dal nazvat i 

smíšeným, jelikož dvojice, které hrály, byly tvořeny nejen formou slabší x silnější, ale i žena 

x muž. 

 

Při vyhlášení jsme se dozvěděli tyto výsledky: 

1. místo obsadili – Anežka Vojáčková a Marek Roušal 

2. místo obsadili – Alena Vojáčková a Ladislav Suchan st. 

3. místo obsadili – Jitka Jahodová a Pavel Vošický 

4. místo obsadili – Bětka Vojáčková a Jiří Gergel 

5. místo obsadili – Alena Pacovská a Václav Kalík ml. 



6. místo obsadili – Vašek Kalík st. a Kevin Král 

Díky skvělým asistentkám - Jarce Kalíkové a Zdeňce Šuchaňové probíhalo předávání cen 

v nízkopraháči hladce a za účasti fotohledáčku. Každá dvojice dostala nejen diplom, ale velice 

štědrou odměnu, ti co stanuli na místě nejvyšším navíc dostali jako již ,,tradičně“ výborný 

dort (a byli tak laskaví, že se o něj s ostatními soupeři podělili). Milé bylo následné posezení, 

pojídání, popíjení… Zkrátka rok 2017 byl oddílem badmintonu řádně a důstojně zakončen. 

 

K 20. lednu 2018 byly vzorně od všech přihlášených členů vybrány a ještě před ,,limitem“ 

odevzdány členské příspěvky! Oddíl se rozrostl a má celkem 19 registrovaných členů, kterým 

začíná být pomalu v tělocvičně na dvou hřištích těsno. 

  

Konec února 2018 se nesl ve znamení navázání družby s podobně plácajícím oddílem 

v Sadské. Zodpovědný vedoucí Láďa Suchan spolu s Jiřím Gergelem mají v plánu vyrazit do 

kraje pískoven (a absolutní roviny) tento oddíl nadšenců osobně navštívit, případně s nimi 

domluvit něco jako jarní měření sil při turnaji ve čtyřhře. Nejvyšší čas začít řádně trénovat a 

dávat přesnější podání . 

 

21. března 2018 – začátek jara byl ve znamení vyslání delegace do Sadské. Zástupci 

milínského badmintonového oddílu (Alena, Láďa, Jirka) svoji misi zvládli hrdinně a nanejvýš 

zodpovědně. Od kolegů z ,,lautr“ roviny se vrátili nabuzení a nás spoluhráče ujišťovali, že je 

možné sehrát letní turnaj s někým, kdo do oddílu chodí již 10 let a 30 let hraje badminton na 

vysoké úrovni. Pochopitelně si o tom myslíme své!  Nicméně se na oddíl ze Sadské těšíme 

a začínáme trénovat slavnostní nástup a shánět vlaječky na výměnu. 

 

 

19. květen 2018 – den, který jsme si do našich deníčků zaznamenali červeným fixem. Na 

tento den (sobota) byl naplánován výlet za oddílem badmintonu v Sadské, kde bychom 

společně spáchali něco jako trénink a navázali trvalejší družbu. Kolegové ze Sadské si 

k tomuto účelu pronajali naprosto úžasnou halu v nedalekých Kounicích, kde jsme se od 9 do 

13 hodin honili po hřišti, předváděli své výkony a skláněli se před soupeřovými. Ti co zrovna 

nehráli, probírali, jak jde život a družili se při rumovo klobásovém dýchánku. Po tréninku 

jsme zašli na společný oběd do nedaleké restaurace a pak krásně utaháni jsme se rozjeli do 

svých domovů. Sadští jsou na podzim (září x říjen) pozváni do Milína na smíšený turnaj, kde 

půjde o stupně vítězů a medaile, to už půjde ,,kamarádčoft“ stranou . 

 

 

20. června 2018 - oddíl ukončil své tréninky ještě před koncem šk. roku 2017/2018. Důvodem 

bylo uzavření tělocvičny z technických důvodů (přes prázdniny zde bude probíhat 

rekuperace). A tak se těšíme zase na září a doufáme, že se budování neprotáhne. Sportovní 

činnost jsme zakončili důstojně (opět) a sportovně (což je pochopitelné). Místo turnaje 

v beďasu jsme uspořádali turnaj v pinčesu - čtyřhra (v knihovně, když je tělocvična uzavřena). 

Abychom při soubojích nepadli hlady a nevyprahli na troud, každý s členů donesl nějakou 

dobrůtku a něco k zapití. Takže stůl se prohýbal pod pestrou (chuťově i barevně) tabulí a 

kolem stolu vládla pohodově družná atmosféra, probíraly se samé důležité věci a plánovaly 

letní dovolené. Pochopitelně že i tento turnaj měl své favority! 1. místo obsadili Alena P. a 

Pavel V., 2. místo Alena V. a Jitka J., 3. místo Anežka V. a Vašek K. Ostatní se umístili na 

dalších čestných místech a ani moc neplakali . 

 

 



17. září 2018 - po prázdninách otevíráme další sezónu. Nesešel se nás velký počet a tak první 

hodiny tréninku byly výživné (bylo škoda posedávat a odpočívat, když máme volné kurty) a 

tudíž i velmi bolestivé. Trochu jsme si museli osvěžit i pravidla. Dva měsíce, jsou dva 

měsíce! Letos máme začátek tréninků posunutý až na 19.30 hodin. 

 

6. října 2018 – dlouho plánovaný turnaj, který měl prověřit síly sadských a milínských týmů, 

nastal. Hosté ze Sadské dorazili tentokrát do Milína. A to v silné sestavě, hojném počtu, 

s kvanty dobrého jídla a hlavně přesně na čas! Tzn. že v 9 hodin mohlo v tělocvičně začít 

slavnostní zahájení, následně byl vysvětlen průběh + pravidla klání a tělocvičnou se neslo i 

nezbytné přání - zdaru všem a hlavně bez úrazu. Ládík, coby hlavní organizátor kromě 

odehrání svých zápasů zvládl dirigovat i všechny ostatní, aby na kurtech byli připraveni a 

nezdržovali turnaj. Na chodbě, kde se stolky prohýbaly pod laskominami, probíhalo družení 

těch, co právě nehráli. Další nehrající povzbuzovali své favority z laviček. Soutěžilo se 

v několika kategoriích – děti, mix, ženy, muži. Možná by nebylo od věci zamlčet, že hosté nás 

porazili, kde se dalo? Ale to by nebylo fair play. Alespoň máme motivaci k usilovnějším 

tréninkům a můžeme si pohrávat s nadějí, že příště…  

Úderem 15. hodiny jsme nezraněni, leč řádně utaháni, opouštěli tělocvičnu (přesně do té doby 

byla pronajata). Následně v odpoledních a večerních hodinách probíhala důkladnější družba 

(v prostorách CVA), kde se ukázalo, že obě party si rozumí, jsou stejného naturelu a smýšlení. 

Zkrátka, pokud vše dobře dopadne, plánujeme zase na jaře vyrazit do Sadské! 

 

17. prosince 2018 – jelikož jsme cítili, že zase máme něco napinkáno a bylo by dobré poměřit 

ke konci roku síly, uspořádal Láďa v pořadí již třetí vánoční turnaj. V tělocvičně se netopilo 

(škola má prázdniny) a zima tam byla značná, ale zase byla dobrým hnacím motorem. Hra 

měla spád (každý se chtěl zahřát pobíháním po kurtu) a sportovce rozehřívala i vidina získání 

první ceny. Ta byla jako obvykle sladká – dort. Turnaj ve čtyřhře se tentokrát hrál stylem - 

každá dvojce s každou a pouze jeden set. Vyhodnocení probíhalo v knihovně, kde bylo 

o poznání tepleji. Na stupni nejvyšším stanuli kluci Gergelovi (Jiří a Dominik), na druhou 

příčku hrdě vyskočili Maruška Palivcová (nováček oddílu) s Láďou Suchanem a na třetím 

místě balancovaly Anežka Vojáčková a Jitka Jahodová. Nicméně odměny dostali díky 

štědrosti Ládi a Jirky úplně všichni, dokonce i jediný zasloužilý divák (Zdenička Šuchaňů). 

Při dobrém občerstvení jsme někteří hodnotili dlouho, dlouho… 

 

31. prosince 2018 – definitivní loučení s dalším badmintově odehraným rokem. V tělocvičně 

se nás poslední den sešel hezký počet a tak nebyla o dramatické výměny nouze. Každý se 

chtěl, na silvestra vyznamenat . Někteří členové vzali s sebou i děti, které byly neskutečně 

ukázněné, a dvě hodiny si v tělocvičně užívaly stejně jako dospělí. Krásné zakončení roku. 

 

 

Leden – březen – kromě tréninkových setkání se nic mimořádného neděje. Od ledna je 

oficiální počet členů našeho oddílu 16 ks. Pokoušíme se domluvit, jaké budeme mít společné 

dresy. Co člověk to názor na barvu, typ, velikost, nápis… Nicméně malinkatými krůčky se to 

přibližuje k výsledku. 

 

Duben 2019 – některé členy dostihly jarní nemoce, některé možná lenora . Chodí nás méně, 

a o to intenzivnější jsou tréninky. Podařilo se nám vybrat, objednat trika, uvidíme, co nakonec 

dorazí. Zkušební vzorky přišly, lehce zklamaly (materiál a jiná barva), tak třeba po osobní 

návštěvě v Plzni (prodejně) budou finální dresy OK? 

 



22. dubna 2019 – Velikonoční pondělí nás nezaskočilo a na trénink i přes sváteční čas dorazili 

všichni (až na jednu). Řešily se konečné nápisy na dresy (co člověk to názor – opět). Ale 

nakonec jsme něco odhlasovali, a Jiří G. to zadal k výrobě. Také se začínají tvořit soupisky na 

blížící se turnaj v Sadské. Ozval se vedoucí sadských bojovníků (Pavel M.) že se na nás těší, 

mají objednanou halu na ten velkolepý turnaj, hotel pro nás… 

 

13. květen 2019 – zcela zásadní změna v našem týmu! Už jsme tým, který má vlastní dresy a 

přes všechny patálie vypadají velice pěkně. A hlavně sluší nám! Jestli nám nové oblečky 

přinesou i vítězství se ukáže brzy. O víkendu jedeme do Sadské na další klání. 

 

18. – 19. květen 2019 – víkend, který prověřil naše sportovní výkony. Do Sadské jsme 

odjížděli v silném počtu – 16 natěšených badmintonistů milínských. Sraz v 7 hodin před 

tělocvičnou, počasí chladné, cesta přes Prahu obstojná, příjezd před halu v Kounicích v 8.30 

hodin, toť podružné detaily. To hlavní a důležité: kolegy ze Sadské jsme vystrašili v úvodu 

setkání velkým počtem účastníků. To bylo jediné, čím jsme je polekali. Pochopitelně víc 

bychom uvítali šok z výkonů, ale to si schováváme na příště. Bohužel je to tak v kounické 

hale (od 9 – 16.30 hodin) jsme předvedli velmi průměrné výkony, a nemůžeme to svalovat ani 

na únavu, či malé boty. Nicméně turnaj to byl zdařilý, pěkně odsejpal, občerstvení bylo opět 

výběrové a ceny pro účastníky a vítěze praktické. Hrály se smíšené čtyřhry (milínští proti 

sadským) a každý s každým (dva sety do 13 bodů, v případě remízy se hrál třetí zkrácený set 

do 6 bodů), takže zápasů bylo mraky. V této hře za nás zvítězili A. Pacovká s J. Geglem, 2. 

místo obsadili L. Suchan a K. Král, 3. dvojčata. Kdo zvítězil ze sadských, netušíme. 

K turnaji patřily i závěrečné exhibiční zápasy, při kterých se utkaly dvě dvojice nasazených 

hráčů (zvlášť ženy a muži). Za Milín to byla dvojčata a A. Vojáčková s J. Jahodovou (ženy), 

v mužské části – L. Suchan + J. Gergel a V. Kalík ml. s Z. Kosem. Hoši bohužel na stupni 

vítězů nestanuli a ženy obsadily místo první.  

Odpoledne po ukončení sport. části jsme se jeli ubytovat do Sadské (hotel Modrá hvězda), 

zvládli procházku k jezeru, kde se někteří i smočili a poté si pochutnali na společné večeři. Po 

ní dorazili i sadští. V hospůdce jsme se do pozdních nočních hodin družili a rozebírali život. 

Kdo ještě neměl dost, měl možnost zúčastnit se mejdanu na 14 (pokoj pro šest statečných). 

Ten probíhal od 01 do 03 hodin a účast byla hojná. Jelikož ani poté někteří nezmrtvěli, 

pouštěl DJ George zhruba do 4.15 hod. ze svého play listu hity různých interpretů. Na spánek 

došlo až za svítání a ptačího trylkování. 

Ráno bylo kruté, ale kdo si co zavinil… Někteří měli snídani dříve, zbytek až v 8.30 hodin, 

takže bylo dost času na vzpamatování se! Poté už jen loučení s personálem (vstřícným), 

omluva za rušení noč. klidu ostatních hotel. hostů a odjezd domů. 

Víkend to byl nakonec velmi slunný, z vytopené restaurace se také velká kauza nedělala 

(z napuštěného sprcháče, kde se chladily zásoby na večer), nikomu se nic nestalo, dresy se 

osvědčily a líbily. Co víc si přát? Možná o něco méně zkažených míčků v říjnu (předběžný 

domluvený termín se sadskými). 

 

24. června 2019 – v tomto školním roce poslední trénink, se neodehrával v tělocvičně, nýbrž 

před hasičárnou v Milíně. Kde se díky rodině Kalíkových konal v podvečerním stínu 

předprázdninový, venkovní (náš první) turnaj. Po nutných přípravách kurtu, laviček, 

občerstvení atp. proběhlo losování dvojic. Tentokrát formou - vyber si, koho chceš (smíšené 

dvojice – žena x muž), a začínalo se v souladu s bontonem – starší mají přednost. Takto 

namixované páry si nejprve museli očuchat trochu neobvyklou hrací plochu, podle toho první 

zápasy vypadaly. Nicméně pak už nikdo, nic, nikomu nedaroval! Byť to byl sranda mač, 

z prvních třech míst jsme se radovali jako vždy velmi! Další program se odehrával za 



cypřišovým loubím - pečení buřtů, povídání, kávový dýchánek a poslech hudby. Za takto 

prima podvečer a večer vděčíme opět Ládíkovi a jeho vedoucovsko-organizátorskému duchu. 

 

 

9. září 2019 – aneb 9. 9. 2019 (v magické datum) byla zahájena další sezóna beďasování. 

V tělocvičně se nás sešlo 10 kousků, z toho jedna nová tvář Eliška S. Věříme, že ji náš oddíl 

zaujal a stane se pevným členem našeho spolku. Jinak co se týká poprázdninové hry, 

rozhodně nebyla nijak rozjezdová. Plácalo se urputně, a nikdo nikoho nešetřil a nic nedaroval! 

Bylo to bolavé . Je naplánován termín turnaje se Sadskou – 5. říjen 2019. 

 

5. října 2019 – turnaj se Sadským + večerní družení se uskutečnilo tentokrát u nás v Milíně. 

Toto společné setkání bylo již čtvrté! Naši protihráči přijeli velmi časně. Takže to byli oni, 

kdo nás před tělocvičnou vítal. Zhruba v 9 hodin bylo vše připraveno (kurty, občerstvení, 

herní ,,pavouk“) a vypuklo sportovní klání. Role zapisovatelky se zhostila na výbornou naše 

Jaruška a rozpis zápasů vybyl na Pavla Mazánka (vedoucí Sadských). Náš vedoucí Ládík S. 

byl totiž ve stavu nemocných a na vše dohlížel z nemocnice. Respektive při útěku 

z nemocnice se na skok zastavil soutěžící v tělocvičně pozdravit, a zase odejel do postele. 

Herní systém byl sestaven tak, že hrála Sadská proti Milínu, jeden z dvojice slabší a druhý o 

něco více výkonnější . Boje v tělocvičně probíhaly zhruba do 15 hodin, kdy došlo na 

vyhlášení výsledků. Tři medailové pozice obsadily dvojice ze Sadské. A za nás se 

z zamedajlové výhry mohla radovat dvojice Jirka G. a Anežka V. 

Večerní posezení se odehrávalo v centru volnoč. aktivit a nebylo to zdaleka pouze posezení. 

Pinčesové pálky nestíhaly vystydnout, fotbálek se také pěkně protáčel a došlo i na prohlídku 

knihovny ve večerních hodinách. Zkrátka byla to zase prima sportovně-společenská sobota. 

 

2. prosince 2019 – poslední letošní turnaj, kde byly dvojice vytvořeny systémem slabší x 

silnější. O body jsme se jako vždy prali jako o život! Bohužel na stupínkách vítězů jsou jen tři 

místa. Kdo je obsadil? To jsme se dozvěděli až při vánoční besídce (vyhodnocení). 

 

 

6. prosince 2019 – trochu s předstihem, ale o to srdečnější bylo předvánoční posezení 

s badmintonovými spoluhráči na hasičárně. Krom plkání, karbanu a přejídání došlo i na 

ocenění výherců turnaje a předání diplomů + cen. Na prvním místě stanuli Alena P. a Jirka G., 

druhou cenu si odnášeli Jarka K. a Vašek K. ml. + Alena V. a Pavel V. a na třetí šprušli se 

pohupovali Jitka J. a Kevin K.  

 

30. prosince 2019 – alias mezisváteční sportování. Účast sice nebyla stoprocentní, ale 

tělocvičnou zněly smečové údery a byl cítit hlad po výhře! Zkrátka a dobře, jsme se 

propinkali ke konci roku, a to je dobře. 


